

REGISTRATION 报名详情



入学资格 QUALIFYING CRITERIA

受洗重生之基督徒 Baptized Christians
认同教会异象 Agreed with church's vision
完成基要课程 Completed basic compulsory courses
委身小组牧养 Committed to a cell group



报名表 ENROLMENT FORM

<https://forms.gle/xfEtAMsvxmkfENV96>



<< 扫描报名 Scan to Enrol



重要日期 IMPORTANT DATES

早鸟优惠 Earlybird Promotion Till: 3 / 12 / 2023
报名截止 Enrolment Deadline: 16 / 12 / 2023
开学日 Commencement Day: 13 / 1 / 2024



手续费 ENROLMENT FEES

手续费 Enrolment Fees: RM220
必须通过面试方能就读，面试通过后才缴交手续费；
3/12/2023 前报名免手续费
Must qualified in interview, pay the enrolment fee after
passing the interview. Waiver of Enrolment Fees for
Early Bird registration before 3/12/2023



课程费用 SCHOOL FEES

学费 School Fees: RM800 / 一年 Yearly
学生可选择一次性缴付全年学费，或每学期缴付RM200
已缴费用恕不退还。
Student may choose to pay yearly or by semester.
Fees per Semester is RM200.
Fees are non-refundable.



缴费方式 PAYMENT METHOD

户口转账至 Bank Transfer to
GA611 Bread of Life Centre (Public Bank 3133173103)
GT611 Bread of Life Centre (CIMB Bank 7632291068)
请注明: MLI 您的名字: Please specify MLI Your Name
例子 EXAMPLE: MLI Moses Lee

“

要扩张你帐幕之地，张大你居所的幔子，不要限止；
要放长你的绳子，坚固你的橛子。

Enlarge the place of your tent, and let them stretch out the
curtains of your dwellings; do not spare; lengthen your cords,
and strengthen your stakes.

以赛亚书 Isaiah 54:2

”



GA职场领袖学校
GA MARKETPLACE LEADERSHIP INSTITUTE

联络我们 Contact Us



李子康传道 (GA611)
Pr Moses Lee



廖宝真同工 (GT611)
Co-worker Debby Leow



mli@ga611bol.org



gt611bol@gmail.com

2024 招生简章 ENROLMENT BROCHURE



GA职场领袖学校
GA MARKETPLACE LEADERSHIP INSTITUTE

职场大军 正在兴起

透过你我这样的信徒，将神的国临到社会各个角落

GREAT ARMY IN THE MARKETPLACE

IS RISING UP THROUGH CHRISTIANS LIKE US, TO BRING FORTH GOD'S KINGDOM
INTO EVERY CORNER OF SOCIETY

GA611灵粮堂保留酌情修订相关课程及细节的权利
GA611BOL reserve the right to revise relevant courses and details at its discretion

MODULES 现有课程

我们的课程以4大方面提升为核心：**职能提升、职场伦理、职场领导、职场权能**。无论您是初入职场新人，还是希望升迁拓展领导力的资深人士，我们的课程都能满足您的需求。GA领袖学校不仅关注职业层面的提升，更强调全人装备的兴起，为神赢得职场，愿神的国降在地上，如同在天上。

Our courses focus on 4 main areas: **Job Responsibility, Business Ethics, Leadership and Authority**. Whether you are a fresh graduate or an experienced marketplace professional hoping to excel in your leadership skills, our courses cater to your needs. GA MLI not only emphasizes career advancement, but also rising up well-rounded equipping, winning the marketplace for God, enabling the missions of God's Kingdom to be realized on earth as it is in heaven.

**教师团队
经验丰富**
EXPERIENCED
TEAM OF TEACHERS

**课程内容
丰富实用**
COMPREHENSIVE
AND PRACTICAL

**广受好评
一致强推**
HIGHLY PRAISED
AND RECOMMENDED



课程包括...

职场权能
Marketplace
Power
Ministry

职场事奉
Marketplace
Ministry

与王共舞
Dancing
with the King

领导能力
Leadership
Skills

职场情绪管理
Marketplace
Emotional
Management

INCLUDES...

誓约的大能
The Power
of Covenant

设立界限-得胜与自由人生
Set Boundaries
Victory & Freedom in Life

圣经课程
Bible
Courses

领袖的决断力
The
Decisiveness
of A Leader

职能提升
Promotion
in the
Marketplace

神国理财-财务自由
Financial Management
in God's Kingdom

TESTIMONIES 学生见证



活出有爱有信任 LIVE OUT LOVE AND TRUST

李雪芳 KAREN LEE · 税务部主管 HEAD OF TAX DEPARTMENT

接任部门主管一职时，我面临巨大的挑战，包括客户接洽、平衡员工关系和做决策。职场领袖学校教导教会核心价值，“先恩典后真理”等，改变了我的工作方法，我不再自己承担一切，反而学习对下属有爱有信任，分配工作和改善人际关系。这改变使我工作蒙福，带来积极氛围。一切荣耀归给主！

I faced immense challenges taking over as the HOD, including interactions with clients, handling staff relationships, and decision-making. MLI courses instilled the church's core values, "Grace before Truth," changed my approach from hands-on micromanagement to trust and love my subordinates, delegate tasks and improve interpersonal relationships. These changes blessed my work, fostering a positive atmosphere. All glory to the Lord!

职场蜕变有出路

TRANSFORMATION IN MARKETPLACE: THERE IS A WAY OUT

张雪芬 ABEGAIL CHONG · 理赔经理 MANAGER - CLAIMS

起初，我在职场只专注工作，不善言辞。被提升为经理后，我不明白顾客需求，导致关系紧张；与下属缺乏沟通，对于评估与援助也无从下手。因着职场领袖学校，我学到了如何有效沟通，理解上司、业务伙伴和下属的需求。这使得我的管理技能得到提升，团队关系更加融洽。感谢神的引导，我喜欢上了领导这个角色，并在职场中不断进步。一切荣耀归给神，哈利路亚！

At first, I focused solely on work and lacked in communication skills. Upon promotion to manager, I did not understand customer needs, resulted in tensed relationship and had difficulties in assessing and assisting subordinates. Through MLI, I learned effective communication, understand the needs of superiors, business partners, and subordinates. This enhanced my management skills, fostering better relationships. Thank God for His guidance; I embrace the role of leadership and continue to improve. All glory to God, Hallelujah!



有神，我不再是工作狂

WITH GOD, I AM NO LONGER A WORKAHOLIC

张龙 TONY ZHANG · 技术工程师 DATA SCIENTIST

初入职场时，我担心个人失误可能导致电话服务中断，工作变得焦虑，成为工作狂，影响家庭关系。通过职场领袖学校课程，我学到依靠神，减轻焦虑，明白成功源自神。现在，我帮助年轻人，借着神的智慧，成为他们的支持。感谢神，归荣耀于神。

When I first entered the workplace, I worried that my personal mistakes might lead to phone service disruptions, causing anxiety in my work. I became a workaholic, which affected my family relationships. Through the MLI course, I learned to rely on God, my anxiety has been reduced and I understand that success comes from God. Now, I help and support young people with God's wisdom. Thanks to God, all glory goes to Him.

